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 Protokół Nr XXXIV/2021 

z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 28 stycznia 2021 r. w godz. 16:00 - 19:00 

- w Ratusz Miejski, Pl. M. J. Piłsudskiego 1  w Kętrzynie 
 
  

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć 

• Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska -  Ewa Sadowska 

• p.o. Naczelnika Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki –    Katarzyna 

            Jezierska 

• Dyrektor KCK – Bartosz Zdanowicz 

• Prezes MWiK Sp. z o.o. - Robert Popławski 

• Mieszkaniec miasta 

 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. Przewodniczący 

powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Poformował, że obsługę prawną zapewnia 

Mecenas Agnieszka Jakubowska, a protokolantem jest Irena Małachowska. 

 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przedstawił poniższy porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

3.1. zatwierdzenia wniosku o wsparcie  ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa  

na sfinansowanie objęcia udziałów w nowotworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej  

„KZN- Północ” Sp. z o.o. i wyrażenia zgody na jego złożenie. 

3.2. wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN-Północ” sp. z o.o. 

3.3. sposobu sprawienia pogrzebu oraz określenia zasad zwrotu wydatków na pokrycie kosztów 

pogrzebu. 

3.4. wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr 7-358/8 o pow. 356m2, KW 

OL1K/00041344/1 położonej przy ul. Chopina w Kętrzynie stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Kętrzyn, na okres 10 lat. 

3.5. uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych. 

3.6. zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

3.7. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021. 

3.8. przekazania skargi do załatwienia według właściwości. 
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3.9. przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie na 2021rok. 

4. Podjęcie  stanowiska w sprawie zapoznania się z planami pracy komisji stałych  Rady Miejskiej  

w Kętrzynie na I półrocze 2021r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie  

oraz prac między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

8. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

9. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2020 r. 

10. Zamknięcie XXXIV sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

do którego nie zgłoszono zmian i który Rada  przyjęła  jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawach: 

3.1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie  ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 

objęcia udziałów w nowotworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej „KZN - Północ” Sp. z o.o. 

i wyrażenia zgody na jego złożenie. Z - ca Burmistrza Maciej Wróbel omówił przygotowaną 

prezentację dotyczącą idei budowy mieszkań w Kętrzynie na bazie  Społecznej Inicjatywy  

„KZN – Północ” Sp. z o.o. 

Radny Zbigniew Nowak stwierdził, że poprze te uchwały, bo samorząd musi poszukiwać możliwości 

w tym zakresie. Jest sceptyczny… nie należy roztaczać przed mieszkańcami , że to będzie tak szybko  

i optymistycznie. Są takie możliwości, rząd stworzył taką ofertę, natomiast jak będzie nie wiemy.  

W wyniku tych wielu ustaw zniknęła nazwa TBS, a zamiast tego wprowadzono SIM, nie wiemy co 

będzie z TBS…,  

Zdaniem Zofii Waszkiewicz ten program daje szanse rozwoju budownictwa mieszkaniowego, ma 

nadzieję, że ten projekt uzyska realizację, jest za poparciem tej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz stwierdził, że jest za poparciem uchwały, gdyż młodzi 

ludzie będą mieli szansę na własne mieszkanie.  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, mamy dwa kierunki jeżeli chodzi o rozwój 

mieszkalnictwa komunalnego SIM i TBS, ze względu na sytuację finansową miasta nie jesteśmy w 

stanie żadnego programu zrealizować sami, musimy liczyć na te programy, które będą nam oferować 

wsparcie. (Pełen zapis dyskusji dostępny: https://www.youtube.com/watch?v=hewy4lQrzF8) 

Innych uwag  nie wniesiono do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie  ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w nowotworzonej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej „KZN- Północ” Sp. z o.o. i wyrażenia zgody na jego złożenie została 

podjęta: 21 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr. 2 do protokołu. 

3.2. 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN-Północ” sp. z o.o. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej 

„KZN-Północ” sp. z o.o. została podjęta: 21 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  0 głosów 

„wstrzymujących się”. 
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Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

3.3. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie Marzena Utko omówiła projekt 

uchwały w sprawie  sposobu sprawienia pogrzebu oraz określenia zasad zwrotu wydatków na pokrycie 

kosztów pogrzebu. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie sposobu sprawienia pogrzebu oraz określenia zasad zwrotu wydatków na 

pokrycie kosztów pogrzebu została podjęta: 21 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

3.4. 

P.o. Naczelnika Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr 7-358/8 o pow. 356m2, KW 

OL1K/00041344/1 położonej przy ul. Chopina w Kętrzynie stanowiącej własność Gminy Miejskiej 

Kętrzyn, na okres 10 lat. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr 7-358/8 o pow. 356m2, KW 

OL1K/00041344/1 położonej przy ul. Chopina w Kętrzynie stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Kętrzyn, na okres 10 lat została podjęta: 20 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  1 głos 

„wstrzymujący się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

3.5. 

Prezes MWiK Sp. z o.o.  Robert Popławski omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych została podjęta: 18 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  

3 głosy „wstrzymujące się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

3.6. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 

2020r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 

2021-2033. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał autopoprawkę Burmistrza Miasta z dnia 26 stycznia 

2021r. i autopoprawkę Burmistrza Miasta z dnia 27 stycznia 2021r. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia Wioletta Czech – odczytała pozytywną opinię 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Krystian Abramowicz - odczytał pozytywną opinię 

projektu uchwały wraz z autopoprawką z dnia 26 stycznia 2021r. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Marian Toruński – odczytał pozytywną 

opinię projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 
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Autopoprawka z dnia 26 stycznia 2021r. została przyjęta : 12 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 9 

głosów „wstrzymujący się” Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

Autopoprawka z dnia 27 stycznia 2021r. została przyjęta : 13 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 8 

głosów „wstrzymujący się” Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  powyższej 

uchwały wraz z autopoprawkami. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie 

uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033 

została podjęta: 9 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  12 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z autopoprawkami i raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 9 

do protokołu. 

3.7. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał autopoprawkę Burmistrza Miasta z dnia 27 stycznia 

2021r.  

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia  Wioletta Czech – odczytała pozytywną opinię 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  Krystian Abramowicz - odczytał pozytywną opinię 

projektu uchwały  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Marian Toruński – odczytał pozytywną 

opinię projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Autopoprawka z dnia 27 stycznia 2021r. została przyjęta : 14 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 7 

głosów „wstrzymujący się”. Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

Uwag nie wniesiono po projektu uchwały.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  powyższej 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie z zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021 została podjęta: 9 głosów 

”za”,0 głosów „przeciw”,  12 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z autopoprawkami i raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 

10 do protokołu. 

3.8. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przekazania skargi do załatwienia według właściwości. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywną opinię  Burmistrza Miasta do projektu 

uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie przekazania skargi do załatwienia według właściwości.została podjęta: 21 

głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

3.9. 
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Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Kętrzynie na 2021rok. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywną opinię Burmistrza Miasta  

do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie na 

2021rok. została podjęta: 20 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  1 głos „wstrzymujący się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. pkt 4. 

W tej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia stanowiska w sprawie zapoznania się  

z planami pracy komisji stałych  Rady Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2021r. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu stanowiska. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywną opinię Burmistrza Miasta  

do projektu stanowiska. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Stanowisko w sprawie zapoznania się z planami pracy na I półrocze 2021r. zostało podjęte: 21 

głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  0 głosów „wstrzymujących się”. 

Stanowisko wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. pkt 5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w 

Kętrzynie oraz prac między sesjami. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz prac 

między sesjami stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował radnych: 

 że w związku z tym, ze nadal nie ma opinii RIO co do całości budżetu wystąpił do RIO  

z pytaniem o uchwałę budżetową w kontekście przekazania środków na KKS „Granica”  

w kwocie 400 tyś zł i otrzymał odpowiedź że nie jest to zgodne z prawem, tak jak Rada 

Miejska to zrobiła, gdyż mają tu swoje zastosowanie przepisy ustawy prawo zamówień 

publicznych, dodatkowo RIO stwierdziło, że umowa sponsoringu jest umową nie nazwaną,  

nie może być traktowana jako umowa darowizny. 

 o rezygnacji ze stanowiska  Prezesa KTBS, 

 o rozprawie apelacyjnej w sprawie przedszkoli. 

Radna Wioletta Czech zapytała o ul. Ogrodową : Kiedy odbędzie się przetarg i kiedy ta inwestycja 

zostanie wykonana, bo mieszkańcy czekają na jej realizację? 

Burmistrz Miasta powiedział, „że jeżeli chodzi o ul. Ogrodową i Górną to wszyscy wiemy w jakiej 

kondycji finansowej zastaliśmy Kętrzyn w 2018 roku. Otrzymaliśmy dofinansowanie ok 7 mln na 

obydwie ulice, natomiast wartość szacunkowa tych projektów to ok. 5 mln więcej na każdą ulicę. 

Składając projekt budżetu na 2021 rok pokazaliśmy, że niestety nie stać na inwestycje na ul. Górną, 

nie mamy możliwości zaciągnięcia kredytu i pokrycia wkładu własnego w tym projekcie. Pozostała do 

wyboru jedna ulica i wybraliśmy Ogrodową. Dużo więcej szczegółów dzisiaj nie podam… 

poszukujemy możliwości finansowania w wyższym procencie tej ulicy i są na to duże szanse . Ulica 

Ogrodowa jest wpisana w budżet 2021 roku, będzie przebudowywana, jej realizacja jest rozpisana na 

dwa lata 2021 i 2022”. 

Radna Wioletta Czech powiedziała:”.. to nic Pan nie powie, to tajemnica, czy nie tajemnica, 

samorządowa tajemnica… tą ulice mamy wpisaną w budżet, wiec musimy już przystąpić do realizacji 

tej ulicy, aby zdążyć, proszę o odpowiedź.. Ta informacja jest potrzebna mieszkańcom”. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, że wszystko co w tym zakresie chciał dzisiaj 

powiedzieć, powiedział. 
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Radny Zbigniew Nowak powiedział,.. rozumiem, że są podejmowane działania, pomiędzy radą,  

a Burmistrzem musi być właściwa komunikacja, musi Pan wiedzieć kto jest organem nadzoru, 

powinniśmy wiedzieć czy dokonał Pan prawidłowo czynności,.. zostały złożone wnioski, 

otrzymaliśmy informację, że na drodze stanęły jakieś zaniedbania. Nie chcę spekulować kto zawinił. 

Co będzie jak nie będzie środków, apeluję o wyczerpującą informację. 

Radny Czesław Ćwik powiedział...mamy ul. Ogrodową w budżecie, mamy rekordowe dofinansowanie 

80% , umowa z Wojewodą podpisana, mamy określony termin na ogłoszenie przetargu, wszystko to 

mamy i gdzie są te pieniądze i ktoś powiedział nie. To jest rekordowe dofinansowanie i nie czekajmy 

aż ktoś nam dopłaci, ja rozumiem, że mogą się pojawić jakieś kłopoty, że jakaś inwestycja się nie uda 

ale przynajmniej nam radnym odpowiada się na pytania…apeluje o odpowiedź na pytanie: Co się stało 

z 7 mln zł, które już były w ręku. My chcemy wiedzieć, mieszkańcy chcą wiedzieć. 

Burmistrz Miasta powiedział…nie chcę aby rozliczano mnie z wykonania budżetu za 2021 rok  

w styczniu. Ta ulica będzie realizowana. Te zabiegi mają na celu  aby dofinansowanie było relatywnie 

wyższe od zakładanego w budżecie… proszę nie wmawiać mieszkańcom, że ta ulica nie zostanie 

wykonana. Tych 7 mln na ul. Ogrodową nie możemy wziąć ze względu na to, że finanse miasta są 

takie jakie są. Na przyszłą sesję z tego przedsięwzięcia i finasowania tego przedsięwzięcia ja się 

rozliczę. Ulica Ogrodowa będzie realizowana zgodnie z planem. 

Rafał Rypina zadał pytanie czy miasta złożyło jakieś wnioski do funduszu inwestycji lokalnych i jakie. 

Burmistrz odpowiedział, ze miasto złożyło 3 wnioski m.in. powtórzyliśmy Ogrodową, jest Górna i 

deszczówka czyli ul. Gdańska na Trzy Lipy z całym węzłem. 

 

Ad. pkt 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Daniel Sapiński stwierdził, że mieszkańcy sygnalizują trudności w poruszaniu się chodnikami 

naszego miasta po opadach śniegu. Zwracają uwagę, że chodniki nie są odśnieżane na czas, lub nie są 

w ogóle odśnieżane, a także bywają nie posypywane. Skarżą się, że zagraża to ich bezpieczeństwu. 

Uwagi dotyczą najczęściej ul. Sikorskiego w okolicy Placu Marszałka Piłsudskiego, które nie należą 

do obowiązku wspólnot mieszkaniowych.  W związku z powyższym złożył zapytania: 

1. Czy jest możliwość poprawienia jakości odśnieżania chodników w Kętrzynie? 

2.  Jakie działania zostaną podjęte, w celu poprawienia bezpieczeństwa, oraz komfortu  poruszania 

się mieszkańców po opadach śniegu?  

 

Ad. pkt 7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Rypina przeszedł do kolejnego punktu obrad - odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na XXXIII Sesji RM.  

Odczytał odpowiedź na zapytanie  radnej Wioletty Czech dotyczące tabletów.  

 

Ad. pkt 8. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech przedstawiła informację z pytaniami  dotyczącą Kętrzyńskiego 

Centrum Kultury, powiedziała „do mnie jako Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia  

i Spraw Socjalnych… jako przewodniczącej niegodnej swojej funkcji przychodzą wiadomości że jak 

mogłam  uszczuplić budżet KCK na rok 2021 przecież jest tak cudownie, a ja tego nie widzę, że jest 

tak cudownie, a bacznie obserwuję. Mam inne spojrzenie na kętrzyńską kulturę i jestem świadoma 

decyzji jaką podjęłam… respirator kultury   ratuje pracowników, nie kulturę. Złaknieniu jesteśmy 

koncertów na żywo.. spotkania z ludźmi, seansów filmowych w kinie… Muszę powiedzieć dzisiaj 

trochę więcej o respiratorze kultury, bo mam wrażenie, że nie wszyscy mieszkańcy wiedzą o czym ja 

w ogóle mówię i większa część radnych pewnie też nie wie o czym mówię… Ta oferta internetowa 

moim zdaniem, ciekawa nie jest, koncert na żywo przyciąga bardziej niż w intrenecie, spotkanie  

z muzyką na żywo to zawsze atrakcja, bo jest do tego spotkanie towarzyskie, przedstawienie w teatrze 
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nigdy nie przebije przedstawienie w tv… kętrzyński respirator kultury są to filmy, filmiki, krótsze, 

dłuższe …np. jak napisać list do św. Mikołaja, warsztaty gitarowe, pokaz iluzji i tu pytanie: Czy 

iluzjonista Łukasz Ogonowski zrobił to za darmo?, czy opłacili za to mieszkańcy Kętrzyna, a w 

intrenecie może obejrzeć go  każdy… Czy Pan Marcin Porycki czytał tą bajkę za darmo… Iluż to 

mieszkańców skorzystało z obejrzenia  tych  filmików… nie wielu, powiedziałabym, że garstka 

kętrzynian o czym świadczą wyświetlenia, lajki , udostępnienia.., według mnie to jest słabo, a nawet 

bardzo słabo… patronami medialnymi są kętrzyńska telewizja kablowa  i spółdzielnia mieszkaniowa  

i tu kolejne pytanie: Czy telewizja KTK przygotowywała to za darmo, czy KCK płaci  za te nagrania? 

Zapraszam wszystkich państwa do obejrzenia co kryję się pod tą nazwą respirator kultury… w tak 

ciężkich czasach wydaję się miejskie pieniądze na takie pseudo przedsięwzięcia, że podczas pandemii 

dyrektor powołuje swego zastępcę, właśnie teraz w czasie ograniczonej działalności…bulwersuje 

mnie, że KCK zajmowało się wydawaniem biuletynu informacyjnego…bulwersuje  mnie to, że KCK 

zajmuje się tym czym zajmować się nie powinno, jeżeli pieniądze w KCK mają być wydawane na 

respiratory kultury w takiej formie o jakiej państwu mówiłam i jakiej możecie państwo zobaczyć, 

obejrzeć to jestem jeszcze za większym uszczupleniem budżetu KCK, w tej chwili jest to 1mln 400 tyś 

zł… nikt z radnych nie chce zabić kętrzyńskiej kultury, racjonalne wydatkowanie to są słowa klucze, 

mniej bajek niech nam czyta Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel, niech nie śpiewa z Panem Dyrektorem 

różnych piosenek, motywujcie panowie młodych ludzi, niech oni pokazują nam swoje talenty, że wy 

potraficie śpiewać to my wszyscy wiemy, ale dajcie szansę kętrzynianom….. Na stronie internetowej 

KTK jest blok reklamowy firm, które kulturę wspierają i tam jest szereg firm i ich reklama… i 

Lidzbark Warmiński tam przoduje. I moje pytanie: W jaki sposób te firmy, które tam występują 

wspierają kętrzyńską kulturę..(pełny zapis  https://www.youtube.com/watch?v=hewy4lQrzF8) 

Radny Tomasz Komorowski złożył wniosek o przestrzeganie przez Burmistrza Miasta statutu miasta 

Kętrzyna, a w szczególności §21 pkt1 ppkt1, który zobowiązuje Burmistrza do składania 

sprawozdania miedzy sesjami w formie ustnej i pisemnej. Wykonywanie w pełni tego zapisu, według 

oceny radnego, może przełożyć się na mniejszą ilość pytań podczas sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

oraz pozwoli radnym na dokładniejsze zapoznanie się z podjętymi działaniami przez Burmistrza  

w sprawach dotyczących miasta. 

Radny Marian Toruński zwrócił się z zapytaniem czy odbyło się spotkanie Burmistrza z zarządem 

KKS „Granicy” , który ustąpił , jeżeli tak to jakie były ustalenia? 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował, że walne zgromadzenie przyjęło rezygnację 

zarządu, w związku z tym że z finansowaniem klubu jest krucho, nie ma chętnych do prowadzenia 

klubu.  

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel poinformował Wiceprzewodniczącą Wiolettę Czech, że z tego co mu 

wiadomo KCK nie płaciło Kętrzyńskiej Telewizji Kablowej za jakiekolwiek wsparcie przy 

respiratorze kultury, kętrzyńska Telewizja Kablowa emitowała te programy jako partner medialny, „a 

co do tego, co zawiera ten respirator kultury, to to co państwo mówili korzystamy maksymalnie  

z potencjału mieszkańców, aby wykorzystać ich możliwości i prezentować to bez kosztowo na łamach 

KCK, wiec tak robiliśmy. Ja rozumiem, że  Pani woli sylwester marzeń z Ostródy, niż oglądanie tego 

typu przedsięwzięć, ale warto je doceniać i warto cieszyć się, że mamy tak zdolnych pracowników 

KCK. 

Dyrektor KCK Bartosz Zdanowicz udzielił odpowiedzi na zadane pytania Wiceprzewodniczącej 

Wioletty Czech „ respirator kultury jest to projekt wymyślony i tworzony przez pracowników KCK, 

nie płacimy dla telewizji KTK za żadną emisję, działamy na zasadzie partnerstwa, kontakty i praca  

w kulturze to jest przede wszystkim kontakt z drugim człowiekiem, rozmowy i pozytywne relacje, 

które w tym momencie owocują, że firmy z Lidzbarka Warmińskiego chcą wspierać kętrzyńską 

kulturę, chcą uczestniczyć w wydarzeniach to jest efekt mojej długoletniej pracy i wypracowanych 

kontaktów.. Pan Porycki nie dostał pieniędzy za bajkę, zrobił to czysto charytatywnie z sympatii do 

https://www.youtube.com/watch?v=hewy4lQrzF8
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Kętrzyna i mojej osoby, ..myślę że takie pytania na sesji nie powinny padać, jeżeli macie państwo 

jakieś pytania to przyjdźcie zapytajcie i później będziecie wyciągać wnioski czy warto zadać kolejne 

pytanie, my nie mamy żadnych tajemnic..”  

Przewodniczący Rafał Rypina zgłosił wniosek o niezwłoczne przekazanie radnym drogą mailową 

pisma wysłanego przez Pana Burmistrza do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

dotyczącego finansowania KKS „Granica” i uzyskanej odpowiedzi na to pismo. 

Radny Jerzy Baranowski zgłosił następujące wnioski:  

1. Na prośbę działkowców Ogrodów Działkowych przy Al. W. Pileckiego, w związku z serią 

włamań do domków, o skierowanie strażników Straży Miejskiej do patrolowania tego terenu 

w różnych porach dnia. 

2.  O powołanie zespołu, w związku z ustawą o zapewnieniu dostępności, który zajmie się 

sprawdzeniem obiektów w mieście pod względem dostępności dla osób niepełnosprawnych i 

oceni potrzeby w tym zakresie. 

W dyskusji wziął udział mieszkaniec K.J., który przestawił swoją informację w sprawie 

dofinansowania na budowę ul. Ogrodowej pełen zapis wypowiedzi 

(https://www.youtube.com/watch?v=hewy4lQrzF8). 

Przewodniczący odczytał oświadczenie Prezesa KTBS w sprawie rezygnacji ze stanowiska, pismo 

mieszkanki dotyczące zwolnienia z podatków i sprawozdanie ze średniego wynagradzania nauczycieli. 

Ad. pkt 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina przeszedł do przyjęcia protokołu z XXXIII sesji Rady 

Miejskiej z dnia 30 grudnia 2020 r., poinformował, że do protokołu nie wniesiono poprawek i 

przystąpił do jego przyjęcia. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Przewodnicząca Wioletta Czech wyczytał radnych imiennie.  

Protokół z XXXIII sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia  2020 r., został przyjęty: 20 głosami 

„za”, 1 głosem „wstrzymujących się”. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi 

załącznik nr 38 do protokołu.  

Ad. pkt 10. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina zamknął XXXIV 

sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Pełny przebieg obrad XXXIV Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP 

Urzędu Miasta Kętrzyn. (https://www.youtube.com/watch?v=hewy4lQrzF8) 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
(-) Rafał Rypina 

https://www.youtube.com/watch?v=hewy4lQrzF8
https://www.youtube.com/watch?v=hewy4lQrzF8

